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VD-rapport 

Sedan föregående extra styrelsemöte den 8 januari har jag till viss del orienterat mig kring 
verksamhet samt kallat till ett antal möten. Löpande kontakt har även skett med ordförande. 
 
Tisdag 9 januari samlades företagsledningen till ett möte, ordförande var med inledningsvis, 
där vi fick tillfälle att presentera oss för varandra och jag informerade om uppdraget från 
styrelsen.  
Jag har därefter haft enskilda samtal med samtliga representanter i ledningen för att skapa mig 
en bild av nuläget och låta alla dela med sig av medskick och tankar. 
Torsdag 11 januari samlades fackliga representanter till ett möte där de fick information om 
uppdraget och status. 
Onsdag 17 januari deltog jag i ordinarie möte med Företagsrådet, som är en del av Poseidons 
Företagsavtal. 
 
Medarbetarna får information genom inlägg på intranätet, där jag delar med mig av de senaste 
händelserna. Hittills har två inlägg publicerats, fler planeras att publiceras framgent. 
 
För att kunna kombinera rollen som t.f. VD för Poseidon och koncernchef för Framtiden 
föreslår jag att två personer i företagsledningen tilldelas rollen som vice VD. De fackliga 
organisationerna har fått information i ärendet.   
 
Framledes kommer jag värdera hur jag ska ta mig an uppdraget från styrelsen. Där kommer 
bland annat Visselblåsarfunktionens rapport och de samtal som förts hittills ligga till grund för 
värderingen. Ytterligare redovisning sker i samband med styrelsemötet. 
 
 
 
 


	VD-rapport

